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Vážená paní ředitelko, 

už několikátý rok navštěvuji výtvarný obor. 

Od začátku školního roku jsem začala chodit k panu učiteli Vladimíru Vikňanskému, pana 

učitele si nemůžu vynachválit. 

V budoucnosti bych chtěla studovat sochařství, takže jsem moc ráda, že mě učí modelovat pan 

Vikňanský, přístup pana učitele mi moc vyhovuje, všem dětem se věnuje nad rámec a umí 

skvěle poradit a všechno srozumitelně vysvětlit, jsem ráda, že se můžu učit od skutečného 

sochaře, který ví jak správně na věc. 

Už nyní vím a znám věci, o kterých jsem dřív neměla ani tušení, a proto jsem moc ráda, že 

můžu chodit k panu Vikňanskému, který je ještě k tomu moc hodný. 

Jsem nadšená a na výtvarku se vždy moc těším, posouvá mě každá hodina a celkově chci celý 

výtvarný obor moc pochválit. 

 

S přáním hezkého dne Anna Jahelková 


